
 

 

 

 

 

 

NOTULEN GMR-PO 

 

Datum: 27-03-2025       

Aanwezig: Frank, Ronald, Jeroen, Annemiek, Liesbeth, Femke, Maartje, Irma, Ellis,  

Afwezig: Juliët 

 

 

Opening 

Juliët heeft zich af moeten melden wegens ziekte, zij is aan het kijken of er een andere 

ouder kan aansluiten in de GMR, mocht dit lukken, stapt zij eruit. 

 

 

Mededelingen CvB 

Er was weerstand bij collega’s tijdens de gesprekken over inclusief onderwijs. 

Medewerkers dachten aan vooral negatieve kanten van inclusief onderwijs, maar Scope 

heeft juist vooral de andere kant belicht, bijvoorbeeld als zaken natuurlijk verlopen, hoe kan 

er anders worden gekeken, bij het opknappen van een school meteen zaken oppakken etc. 

Weerstand komt, denkt de clusterdirectie, voort uit het filmpje van de overheid en het beeld 

dat zou zijn ontstaan dat Scope vindt dat scholen alle kinderen zouden moeten opnemen.  

Dit is een onjuist denkbeeld. 

Wat een waardevol gesprek had moeten zijn, kon niet worden gevoerd omdat er te veel 

weerstand was en er onduidelijkheden en misvattingen waren. 

Het was fijn dat het bestuur vanuit directies terugkrijgt hoe men er op dit moment in staat. 

Scope wil het gesprek voeren over hoe zien we het bij Scope, wat kan er wel en wat gebeurt 

er al. Plan om dit in een jaar uit te rollen is omgezet naar meerdere jaren, omdat blijkt dat dit 

nodig is. Scope heeft niet de intentie om over te stappen op totaal inclusief onderwijs. 

 

Er is een vragenlijst vanuit ICT onder werknemers verspreid, dit is om een 0 meting te 

maken en goed te belichten waar de medewerkers van Scope staan en waar aandacht 

nodig is. 

 

Het traject agressief vrij onderwijs, gaat spelen en wordt een groot project volgend 

schooljaar, is po/vo. 

 

 

Bestuursformatieplan 

Marjon heeft een toelichting gegeven op het bestuursformatieplan. Hier is besproken dat de 

NPO subsidie gaat wegvallen wat gevolgen heeft, daarnaast is de formatiereductie 

besproken, de realisatie van de taakstelling en overige zaken. 

De PGMR heeft ingestemd met het bestuursformatieplan. 

 

 

Protocol schorsing en verwijdering 

Advies vanuit de GMR is om dit zodanig naar scholen te communiceren dat zij dit protocol 

goed kunnen inweven in de reeds bestaande schoolspecifieke protocollen. 

 



Rapportage cameratoezicht 

De rapportage cameratoezicht 2024 is ter kennisgeving aangenomen. De GMR heeft de 

rapportage van 2023 in Q1 2024 gemist. 

 

 

Integriteitscode 
De GMR adviseert om bij artikel 1.1 de oudergeleding van de GMR toe te voegen en om bij 
artikel 3.1 een termijn toe te voegen, het is nu onduidelijk of dit per schooljaar geldt, per 
gebeurtenis, per kalenderjaar etc. 
 
 
Antwoord CvB vragen GMR overstap naar Afas 
De GMR is content met het antwoord, maar aanvullend wil de GMR nog graag weten wat 
Raet met de persoonsgegevens heeft gedaan nu het contract is beëindigd, het antwoord op 
deze vraag is nog onvoldoende belicht. 
Daarnaast vraagt de GMR om in het vervolg meegenomen te worden bij deze 
veranderingen. Er zal een formeel antwoord naar het het CvB worden verzonden. 
 
 
Traject zij-instroom  
Er zijn vanuit de pgmr gesprekken geweest met zij-instromers, directe collega’s van zij-
instromers, directie en de bovenschoolse opleidingscoördinator. Er wordt een vervolg aan 
gegeven op de volgende GMR-vergadering. 
 
 
Doorlopen actiepuntenlijst, rondvraag en  wvttk 
De actiepuntenlijst is doorgelopen. Er was geen inbreng tijdens de rondvraag.. 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.19 uur. 
 
 

 


